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Vragen van de leden Straus en Bosman (beiden VVD) aan de Staatssecretaris 
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over samenwerking tussen scholen in 
Zeeuws-Vlaanderen die worden geconfronteerd met leerlingendaling 
(ingezonden 29 april 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel van de Provinciale Zeeuwse Courant (PZC) over 
scholen in Zeeuws-Vlaanderen die door krimp in de problemen komen?1 

Vraag 2
In hoeverre deelt u de mening dat het belangrijk is dat een dekkend aanbod 
van schoolsoorten in het middelbaar onderwijs in elke regio aanwezig moet 
zijn? 

Vraag 3
In hoeverre deelt u de mening dat de samenwerking tussen scholen in 
krimpregio’s zo veel mogelijk moet worden bevorderd? 

Vraag 4
Kent u de samenwerkingsplannen van de genoemde scholen en de proble-
men waar men tegenaan loopt? Heeft de regionale procesbegeleider 
leerlingendaling al contact gelegd om het probleem te bespreken? 

Vraag 5
Bent u bereid om met de besturen van deze scholen in overleg te gaan om te 
bezien of er een gepaste oplossing gevonden kan worden?

1 http://www.pzc.nl/regio/zeeuws-vlaanderen/zeeuws-vlaamse-middelbare-scholen-luiden-
noodklok-1.5936122#.VxZXVEEu2Vs.mailto
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